
Radni Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 29.05.2022 r.  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: zapytanie do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r. znajduje się 

informacja o podwyższeniu kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej – 

Gliwice Sp. z o.o. na kwotę 6 mln. zł.  

W związku z powyższym, prosimy o informację jaki był powód podwyższenia 

kapitału zakładowego w/w spółki oraz jak spożytkowano kwotę dokapitalizowania.  

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  
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Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: zapytanie do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r. znajduje się 

informacja o podwyższeniu kapitału zakładowego Górnośląskiego Akceleratora 

Przedsiębiorczości Rynkowej Sp. z o.o. na kwotę 20 679 750,00 zł.  

W związku z powyższym, prosimy o informację jaki był powód podwyższenia 

kapitału zakładowego w/w spółki oraz jak spożytkowano kwotę dokapitalizowania.  

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  
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Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: zapytanie do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r. znajduje się 

informacja o podwyższeniu kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o. na kwotę 5 mln. zł.  

W związku z powyższym, prosimy o informację jaki był powód podwyższenia 

kapitału zakładowego w/w spółki oraz jak spożytkowano kwotę dokapitalizowania.  

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  
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Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: zapytanie do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r. znajduje się 

informacja o podwyższeniu kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Zagospodarowania 

Odpadów Sp. z o.o. na kwotę 6 700 000,00 zł.  

W związku z powyższym, prosimy o informację jaki był powód podwyższenia 

kapitału zakładowego w/w spółki oraz jak spożytkowano kwotę dokapitalizowania.  

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  
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Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: zapytanie do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r. znajduje się 

informacja o podwyższeniu kapitału zakładowego Śląskiej Sieci Metropolitarnej Sp. z o.o. na 

kwotę 4,5 mln. zł.  

W związku z powyższym, prosimy o informację jaki był powód podwyższenia 

kapitału zakładowego w/w spółki oraz jak spożytkowano kwotę dokapitalizowania? 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  
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Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: zapytanie do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r. znajduje się 

informacja o podwyższeniu kapitału zakładowego Szpitala Miejskiego nr 4 w Gliwicach  

Sp. z o.o. na kwotę 30 mln. zł.   

W związku z powyższym, prosimy o informację jaki był powód podwyższenia 

kapitału zakładowego w/w spółki oraz jak spożytkowano kwotę dokapitalizowania.  

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  
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